
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 20. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 757
Vil ministeren redegøre for regeringens forslag om at indføre et loft over speciallæger på 
universitetshospitalerne? Herunder bedes ministeren uddybe, om universitetshospitalerne 
vil opleve ekstra travlhed som følge af, at universitetshospitalerne ikke længere må have 
lige så mange speciallæger ansat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Brown (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på louise.brown@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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